
 

 

 
 

 
 

Groep:   Derde Raadscommissie 

Datum:  5 september 2023 
Uur:   19u – 19u40 

Plaats:   Dakcafé 
Aanwezig:  M. Cottenier, raadslid - voorzitter 

A. Ronse, S. Demeyer, P. De Coene, schepenen; 

M. Gheysens, N. Lybeer, P. Avijn, K. Byttebier, R. Deseyn (online),  N. 
Maghroud, H. Kints, M. Cattebeke, L. Claassen, L. Vercaemst; raadsleden 

S. Van Dierdonck - notulist 
Verontschuldigd: T. Soens, J. de Bethune, L. Maddens 

Afwezig:  
Kopie:                --- 
Bijlagen:  --- 

 

2023_GR_00201 Samenleven - Overeenkomst en 

engagementsverklaring met het platform voor de Samenlevingsdienst - Goedkeuren 
 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 
De samenwerking start direct na goedkeuring op de Gemeenteraad. De lancering van het platform 

wordt aangekondigd eind september. 

 
Raadslid N. Lybeer vraagt of jongeren die al een ander activeringstraject lopen ook kunnen intekenen 

op dit aanbod. 
Schepen P. De Coene antwoordt dat dit kan. Het is duidelijk dat de jongeren na dit traject beter 

gewapend zijn om te starten met een job of opleiding. Organisaties kunnen ook op het platform 
aansluiten. Suggesties hiervoor mogen steeds doorgegeven worden. 

 

 
2023_GR_00272 Straatnaamgeving - Willy Malysseplein. Definitief goedkeuren – 

Goedkeuren 
 

Schepen A. Ronse kadert de nota en geeft aan dat deze naamgeving vooral een symbolische waarde 

heeft. Het is een eerbetoon aan W. Malysse, oprichter van Limelight en een grote motor van het 
Kortrijkse culturele leven. Wettelijk hoeft de GR dit niet goed te keuren.  

 
Raadsleden K. Byttebier en M. Cottenier merken op dat er vrijdag 8 september al een inhuldiging is 

maar dat de goedkeuring pas op 11 september in de Gemeenteraad komt. 

 
Schepen A. Ronse verwijst hiervoor naar schepen W. Maddens. De inhuldiging is in afspraak met 

familie en vrienden en is eerder een informeel moment. Hij verwijst naar het feit dat de officiële 
regelgeving voor straatnamen niet van toepassing is aangezien er geen adreswijzigingen zijn, maar 

erkent dat dit vreemd overkomt ten aanzien van de Gemeenteraad. 
 

Schepen P. De Coene bevestigt het belang van de erkenning voor de familie en de culturele sector in 

zijn het geheel. Ook de locatie, naast Tacktoren en Budascoop, heeft een sterke symbolische waarde. 
 

 

Vergaderverslag 



 

 

2023_OR_00046 OCMW-verenigingen - Beslissingen van welzijnsvereniging W13 – 

Kennisname 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe.  

 
 

2023_OR_00045 Verpachting van het jachtrecht - Voorstel tot goedkeuring lastenboek 

 
Schepen P. De Coene licht de nota toe. Hij vult aan dat er door verkoop 80 ha minder grond is in 

vergelijking met 2018. 
 

 
2023_OR_00050 - Vastgoed - Onderhandse verkoop landbouwgrond in Otegem voor de 

bouw van een nieuwe loods en uitbreiding van bestaande loodsen. Voorstel tot 

goedkeuring. 
 

Schepen P. De Coene licht de nota toe. 
 

Raadslid M. Cottenier vraagt of dit bouwgrond of landbouwgrond is. Schepen P. De Coene antwoordt 

dat het over landbouwgrond gaat. Er mag enkel gebouwd worden met landbouwfunctie.  

 
Aanvullende vraag mbt. K. Permekelaan 
 

Raadslid M. Cattebeke kreeg een vraag van de bewoners van de Konstant Permekelaan. De bewoners 

vragen om de straatnaam te wijzigen en Konstant met een ‘C’ te schrijven.  
 

Schepen A. Ronse kreeg de vraag ook. Hij is geen voorstander om nu snel te beslissen. Er is een 
nieuwe Straatnaamcel in oprichting. Hij wil deze vraag eerst aan hen voorleggen. 

 

Raadslid P. Avijn vraagt hoe de nieuwe Straatnaamcel werkt. Schepen A. Ronse meldt dat de nieuwe 
cel gecoördineerd wordt door Team Musea en zal werken naar analogie met de Kunstcel. De cel wordt 

interdisciplinair samengesteld met expertise vanuit erfgoed, citymarketing, verenigingen, 
gebiedswerking, … Per dossier kunnen extra mensen betrokken worden. Er werd een oproep gedaan 

naar de oude leden van de commissie om zich kandidaat te stellen. De oprichting zou voorgelegd 
worden aan de Gemeenteraad. 

 

Raadslid P. Avijn merkt op dat hij geen oproep gekregen heeft. 
 

Schepen A. Ronse zal navragen hoever het staat met de oprichting.  
 

Raadslid M. Cattebeke vraagt om de bewoners van de K. Permekelaan een antwoord te geven over de 

verdere aanpak. 
 

 
 

 
 
 

De notulist 

 

S. Van Dierdonck 
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